

**Roman Cregg MB BS (Hons), FRCA, FFPMRCA, PhD (UCL)**  
Consultant and Honorary Clinical Senior Lecturer

Pain Management Centre  
National Hospital for Neurology and Neurosurgery  
at Cleveland Street,  
25 Cleveland Street,  
London W1T 4AJ.

Secretary: 020 3448 3066  
roman.cregg@uclh.nhs.uk

8<sup>th</sup> April 2024

**Re: Dr Fu Qiang, Female, Attending Physician, DOB: 24<sup>th</sup> March 1984**

To Whom It May Concern:

This is to confirm that Dr Fu Qiang is invited to undertake a three Months' Clinical Observership Programme in pain management Centre at University College London Hospitals, UK. Dr Fu Qiang currently works for The Third Affiliated Hospital of Zhengzhou University, Henan Province, China.

Dr Fu Qiang will engage in observing clinical practice running by Pain management team at UCLH, having opportunities sitting in with clinical specialists, observing procedures, attending MDT meeting and lectures both internally and externally.

The three months' programme is planned to start on 15th June 2024 and end on 10th September 2024 for 88 days. The placement is confirmed as being for three months should the start date change. Dr Fu Qiang will work as an observer only, and will not get paid during the three months period.

All of expenses for Dr Fu Qiang during the programme will be sponsored by his current employer, The Third Affiliated Hospital of Zhengzhou University.

Thank you for your support and please feel free to contact my department via fax or telephone as above should you need further information.

Sincerely,



Dr Roman Cregg

Consultant in Pain Medicine and Anaesthesia

罗曼·克雷格  
顾问医师及名誉临床高级讲师  
疼痛管理中心  
伦敦大学附属医院国立神经病学和神经外科医院  
伦敦克利夫兰街 25 号 W1T 4AJ  
秘书电话:020 3448 3066  
roman.cregg@uclh.nhs.uk  
发函时间: 2024 年 4 月 8 日

回复:符强医生, 女, 主治医师, 1984 年 3 月 24 日出生

致有关人士:

兹确认邀请符强医生参加伦敦大学附属医院疼痛管理科进行为期三个月的临床观摩, 符强医生现就职中国河南省郑州大学第三附属医院。

符强医生将参与疼痛管理部门的临床实践, 参与临床专家问诊, 观摩手术, 参加 MDT 内部会议和医院内外部的讲座。

这个为期三个月的项目计划于 2024 年 6 月 15 日开始, 2024 年 9 月 10 日, 为期 88 天。如开始时间发生变化, 项目时长不变。符强医生将只担任观察员, 并且在三个月内不会得到报酬。

符强医生在研修期间的所有费用将由现工作单位郑州大学第三附属医院支持。

感谢您的支持, 如需进一步资料, 请通过上述电话和邮箱与我们部门取得联系

真诚地,

罗曼·克雷格

疼痛与麻醉顾问医师